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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

I N T E R P E L A C J A  

 
w sprawie tramwaju na Kobylepole 

 
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 uprzejmie proszę o podjęcie działań mających na celu przystąpienie do opracowania założeń i planów 
dotyczących przedłużenia trasy tramwajowej z pętli przy zajezdni Franowo do osiedla Kobylepole. Jest to 
inwestycja wyczekiwana przez mieszkańców Kobylegopola, Antoninka jak i os. Przemysława. Zauważyć 
należy, że niedawno wybudowane zostało nowe osiedle przy ul. Dymka a samo Miasto Poznań planuje w 
tym rejonie wybudowanie budynków wielorodzinnych PTBS. Takie rozwiązanie komunikacyjne na wzór 
przedłużenia trasy z ronda Żegrze do ul. Unii Lubelskiej odciąży pobliskie drogi, w tym w szczególności ul. 
Dymka i Baraniaka i sprawi, że ten rejon Poznania stanie się jeszcze atrakcyjniejszy do zamieszkania. 
Zauważyć należy, że w programach UE przewidziane są dofinansowania do przedłużania tras 
tramwajowych.  

 
 
          Z poważaniem  

 (-) Przemysław Plewiński 

Przemysław Plewiński 
Radny Miasta Poznania 
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